
PASJA ANARHIJA

Občani zahtevajo naj »šintar«
naredi red, zaskrbljeni pred
nevarnostjo okužb

Pri nas je čisto pasja anarhija, se razburjajo občani in
čas bi že bil, da bi odgovorni začeli delati red. predno
bo prišlo do nesreče in hudih zdrah. Na zelenih površi-
nih, peskovnikih in asfaltu povsod pasji iztrebki. Do-
poldne sc na igrišču igrajo otroci iz vrtca, na tistih
površinah, ki so jih zvečer in že zgodaj zjutraj onesna-
žili številni psi. Psi letajo okoli nekontrolirano, med
njimi volčjaki in drugi veliki psi raznih pasem. Nihče
ne spoštuje predpisov in so brezbrižni do nevarnosti
okužb. Znano je, (Naša komuna je o tem podrobno
pisala), da je področje občine Vič Rudnik med najbolj
okuženimi občinami s steklino v Sloveniji. Po najno-
vejših podatkih je odsek za Virologijo Veterinarske
fekultete v Ljubljani za mesec januar 1992 ponovno
ugotovil stekhno pri več živalih. Lovci LD Rakovnik
so med akcijo čižčenja v soboto 21. marca odkrili
v grmovju podivjanega mačka, ki se je čudno obnašal.
Maček je ušel, ker so bili lovci brez pušk. Občani
v Murglah so ugotovili, da se na obrobju naselja zadr-
žujejo v grmovju podivjane mačke, nekatere pa priha-
jajo tudi preko potoka z Ljubljanskega barja. Prav
tako se po naselju potepajo potepinski psi. V pred-

Paya a*art$m: Nm spnhtyališču, po parkih, zeUni-
cah in tudi po mtstu, povsod bihko ridke pse, ki so
spuičeni, eetudi so pndpisi, da morqjo pse rodm na
mieah

mestju so ugotovili tudi posamezne primere pasje
kuge.

Skratka, zadeva je zelo resna in zaskrbljujoča. Ko
bo prišlo do okužb, lahko tudi do hujše nesreče, kdo
bo kriv? Nismo za akcijo kot so jo naredili v nekcm
naselju v samoobrambi, da so začeli psi in mačke
poginjati. To pereče vprašanje je treba rešiti kultumo,
sodobno- Skupina občanov predlaga, naj bi občina
ponovno zaposlila »šintarja« kot so včasih rekli člove-
ku. ki je skrbel za potepinske pse in mačke in sploh
bedel na izvajanjera tovrstnih predpisov. Kje dobiti
denar za to službo? Zgledujemo se po napredni Evro-
pi, kjer so v mnogih mestih uvedli posebno občinsko
takso za pse in s tem. kar dobro napolnili občinsko
blagajno. Ali morda veste, koliko naj bi bilo psov
v Ljubljani? Po nepotijenih podatkih priblizno 16
tisoč! Skupina občanov


